
«No estem d«acord amb els canvis en el passeig«

JORDI VERA | LLORET DE MAR

Enric Mar t�nez encap�ala per primer cop la llista del Par tit Popular a l'Ajuntament de Lloret, en substituci� de

Santiago Onta��n que ha estat regidor de platges al govern aquests quatre anys.

Com valora els quatre anys del govern municipal?

Estem d'acord amb moltes de les actuacions que ha fet el nostre par tit a l'equip de govern i amb d'altres, no. Hi

ha algunes accions proposades per CiU a les quals donem supor t, per� d'altres amb les quals estem

completament en desacord, com �s tota la remodelaci� del passeig.

Creu que la seva entrada com a cap de llista pot ser un revulsiu?

La meva candidatura pel PP a Lloret est� en la l�nia que el par tit ha fet a tot Girona, amb una renovaci� del 90%

de les llistes. Noves idees, cares noves... i a par t, la nostra intenci� �s evitar la majoria absoluta de qualsevol

dels par tits.

Les discrep�ncies que hi ha hagut en confeccionar la llista us poden passar factura?

Aix� �s una percepci� que t� el senyor Onta��n envers all� que ell creu que ha estat una discrep�ncia.

Nosaltres vam fer unes prim�ries on jo vaig sor tir escollit com a cap de llista.

A nivell de par tit, qu� proposeu per aquestes eleccions?

Una de les coses que proposem �s tornar al passeig el doble sentit de circulaci�. Despr�s, tamb�, la q�esti� de

la immigraci�. No volem   tanta immigraci� irregular, sobretot amb els pisos pastera i farem un estudi acurat del

padr�. I en economia, volem impulsar la desestacionalitzaci� del turisme.

Finalment, amb qui estaria disposat a formar govern?

Estem ober ts a parlar amb tothom, la condici� �s el compliment del programa. Ara, no pactarem amb qui vulgui

la independ�ncia o qui vulgui apujar impostos.
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